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Abstract (en)
In a known heater of the generic type, a heat exchanger arranged in a domestic water storage tank is connected in parallel with the two appliance
connections for the heating network and an additional storage tank is provided next to the domestic water storage tank in order to compensate
the output deficit of the heat source of the heater at the beginning of domestic water tapping. As a result of the series connection according to the
invention of an internal, domestic water-bearing hot water circuit 40a, 40b to the pipe system 52a, 52b for the heating water, as well as its heating
taking place directly via the hot water circuit 52a, 52b, the output/volume ratio of the heater can be optimised and the domestic water convenience
of an installation with externally installed domestic water storage tank can be achieved. Preferred area of application is heaters with a gas burner as
heat source. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem bekanten Heizgerät der gattungsmäßigen Art ist ein in einem Brauchwasserspeicher angeordneter Wärmeübertrager parallel zu
den beiden Geräteanschlüssen für das Heizungsnetz geschaltet und neben dem Brauchwasserspeicher ein Zusatzspeicher vorgesehen, um
das Leistungsdefizit der Wärmequelle des Heizgerätes am Beginn der Brauchwasserzapfung auszugleichen. Durch die erfindungsgemäße
Hintereinanderschaltung eines internen, brauchwasserführenden Warmwasserkreises 40a, 40b mit dem Leitungssystem 52a, 52b für das
Heizungswasser, sowie dessen mittelbar über den Warmwasserkreis 52a, 52b erfolgende Aufheizung kann das Leistungs-/Volumen-Verhältnis des
Heizgerätes optimiert und der Brauchwasserkomfort einer Anlage mit extern aufgestelltem Brauchwasserspeicher erreicht werden. Bevorzugtes
Anwendungsgebiet sind Heizgeräte mit einem Gasbrenner als Wärmequelle. <IMAGE>
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